
            

Schriftelijke vragen 

 
Groningen, 30 augustus 2019. 

 

Vragen van de Stadspartij aan het College van B & W van Groningen 

Geacht College, 

Naar aanleiding van vragen die zijn gesteld aan het College van Gedeputeerde Staten door de Partij voor 

het Noorden en de waarschuwing van het Kennis- en Adviescentrum dierplagen over de bestrijding van 

ratten en muizen nu en in de toekomst hebben wij ook aan het College van de gemeente Groningen een 

aantal vragen.  

De provincie Groningen is met name een landbouwgebied en vanuit Friesland zijn al meldingen van grote 

aantallen muizen op het land. In de buurgemeente Westerkwartier wordt al met zorg naar deze 

ontwikkeling gekeken. Er wordt een grotere overlast van deze knaagdieren verwacht en één van de 

redenen is een Europese verordening die verbiedt om bestrijding toe te passen met chemische middelen 

vanaf 2023 binnenshuis. Buitenshuis is al lastig. Bij grotere aantallen van muizen en ratten is het niet 

onvoorstelbaar dat deze dieren trekken naar plaatsen waar voedsel te vinden is en dat is behalve op het 

land, in schuren en woonhuizen. Dat betekent dat er een trek van muizen en ratten naar de steden en 

dorpen kan ontstaan. Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. U zult ongetwijfeld op de hoogte zijn van de hierboven omschreven situatie. Is de kwestie rondom 

ongediertebestrijding op dit moment onder controle? Graag een inhoudelijke toelichting. 

2. Waar en welk type locaties in de gemeente ziet het college als risicovol? Welke vormen van 

toezicht zijn er op deze locaties en vindt u dit momenteel voldoende?  

3. Welke zijn de door de gemeente getroffen maatregelen om plaagvorming van ongedierte (als met 

name muizen en ratten) nu en in de toekomst te voorkomen? 

4. Is de opslag van afval dat mogelijk voedsel is voor muizen en ratten bij bedrijven en woningen 

voldoende geborgd? Welke maatregelen zijn er genomen of te nemen? 

5. Is er sprake van een gezamenlijke aanpak met omringende gemeenten en de provincie? Zo ja, in 

welke vorm en met welke resultaten tot dusver? Zo niet, waarom niet?  

6. Is er een protocol om plaagvorming tegen te gaan? Is er bijvoorbeeld een meldpunt? Welke 

maatregelen zijn/worden genomen? 

7. Van muizen en ratten is bekend dat zij vaak overbrengers zijn van ernstige ziekten en hierdoor een 

gezondheidsrisico zijn voor mens en dier. Is er overleg met organisaties als de GGD om 

gezondheidsrisico’s nu en na 2023 tot een minimum te beperken? Graag een toelichting. 

8. Zijn er alternatieve bestrijdingswijzen voorhanden om plaagvorming nu en in de toekomst te 

voorkomen? 

9. Kan en wil de gemeente burgers en bedrijven helpen/adviseren indien gewenst om muizen en 

ratten te bestrijden? 

10. Staat de gemeente Groningen ook de woningbouwverenigingen en haar huurders bij in de 

bestrijding van muizen? En geven woningbouwverenigingen ook cijfers door aan de gemeente 

Groningen voor wat hun activiteiten en meldingen van muizenplagen? 
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Gemeenteraadslid Stadspartij 


